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Rácz Noľbert

Üdrro"li a Gazdasâgi és Tulajdonosi Bizottság tagjait, az ülésen megjelentek et, megâ|lapitja,
hogy a Bizottság 15 fovel hatërozatképes) aZ ülést 15 oru3Ż perckor megnyitja. Tź|ékoztatja a
bizottsági tagokat, hogy a meghívóhoz képest lenne egy plusz napiľendi pont, az lenne az elso,
majd azt követné a többi 7 napirendi pont, így összesen nyolc napirendi pont szerepelne a mai
ülésen. Kéri, kerüljön kiosztásra a plusz napirendi pont anyaga. A kiosztás után azt mondja,
hogy aki akiegészített napirenddel egyetért, az szavazzon igennel.

35l2o24. (Y.28.\ GB határozatz
A Gazdast:'gi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy a mai napon a következő napirendi
pontokat tfugyalja:

1. Javaslat a Pöltenberg Ernő utca 1 1.- Mátyás tér 3 ', azErke| Gyula :utca28. fszt. I-4.,valamint a
Béla u. 13' szám alatti ingatlanok értékesítése tźtrgyćbaĺ
Eloteťesztő: Rácz Norbert bizottsági elnök

2. Javaslat az |)Y Újpesti Vagyonkezelo Zârtkörtĺen Működő Részvénýáľsaság 2023. évi
sz ámvi t el i törvény s z eľinti b es z ám o l ój anak j őv tĺhagy âs ár a
Előterj esztő : dr' Trippon Norbert alpolgármesteľ

3. Javaslat azIJPP Újpesti PtĺlyázatiPľojektmenedzsment ZźLrtkóruenMűködő Részvénýársaság
2023. évi számviteli törvény szerinti beszámolójának jóváhagyäsâra
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármesteľ

4. Javaslat az Újpesti Váľosgondnokság Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi
számviteli törvény szęrinti b eszámolój ának j óváh agy ástlr a
Előtęrjesztő: dr. Tľippon Norbeľt alpolgármesteľ

5' Javaslat az IJjpesti Sajtó Szolgtĺltatő Nonprofit Korlátolt Felelősségú Társaság 2023. évi
s z ámvitęl i to rv ény s z eri nti b e s z ámo 1 ój tĺĺak j őv tthagy ts tlt a
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

6. Javaslat az Újpesti Kultuľális Központ Nonpľofit Koľlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi
számviteli törvény szerinti beszámolój ának j óváh agy źstlr a
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ

7. Javaslat díjmentes közteľület hasznźiata iránti kéľelem elbírálásáról (utcabál megrendezésę a
Bajza József utcában)
El ő terj e s ztő : Czí gl er L źĺszlő alp o l gárm es ter

8. Javaslat a Magdi Anyus Korlátolt Felelősségű Társaság vendéglátói előkertjének közteľület-
hasznáiati díj mérséklése iľánti kérelem elbírálásáról
Előterj eszto : Czigler Lâszlo alpol gáľmester
Szavaztĺs:. 1 5 igen (elfogadva)

1. Javaslat a Pöltenberg Eľuő utca l1.- Mátvás téľ 3.. az Eľkel Gvula utca 28. fszt. l_

Előteľiesztő: Rácz Noľbeľt bizottsági elntik

Rácz Noľbeľt
Az 7. napirendi pontnal aĺľől lenne szó, hogy a múlt héten pénteken a sajtóban megjelent hírek
alapjân 3 ingatlan eladása gyanúsnak néz ki, megválaszolandó kérdések merültek fel, a
Polgármester Úľ május 27-én kérte, a Budapest Főváros IV. kertilet Újpest onkormtnyz':nta
vagyonáról és a vagyonelemek feletti tulajdonosi jogok gyakoľlásáról szóló 48l2OI2. (XI. 30.)
önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Vagyonrendelet) 67-7Í.Ş-ai alapjân az âltala
kezdeményezetttulajdonosi ellenorzéstaBizottsâghagyja jővâ. Ahatârozati javaslat eľ:őlszől,
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tovźlbbá' arról, hogy a Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi ellenorzési
jogkörében az L pont alapjźln a szükséges intézkedéseket tegye meg, amelynek eľedményéľol
a Vagyonrendelet 70. Ş-a alapján a Képviselő-testületet tájékoztassa. Megkérd ezí,vaĺ-ekérdés,
hozzâszőliĺs, majd megadja aszotNagy István részerę.

NasY István
Megkérdezí, ez az éľtékesítés mikor történt?

Déľi Tiboľ
Azt v źiaszoţ a, hogy 20 I 6 -baĺ.
Naev István
Megállapítj a, tehźlt majdnem tiz éve. Megkéľdezi az előtte szólőt, hogy mióta polgármester ő,
mióta vaî eZ a városvezetés, miéľt pont most jutott eszébe a vźtosvezetésnek hogy ezeket az
ingatlanéľtékesítéseket vizsgâIja csak nincs összefiiggés nincs azzal kapcsolatban, hogy
Tľippon Norbeľt hźĺzźhan htnkutatâst tartottak?

Déri Tiboľ
Azt mondja, semmilyen összefüggés nincsen a két dolog kozött.

Naev István
Ez azt jelenti, hogy nyolc évvel ezelőtt ingatlanéľtékesítéseket most akar vizsgźtlni aBizottsâg,
rendben van' meg fogsa szavazni.IJgyanakkor az akarja, hogy a Bizottság a József Attila utca
76-78-80. szźma alatti ingatlanok értékesítését is vizsgálja tulajdonosként, amit emlékei szerint
a vagyonkezelő értékesített. Azt gondolja, hasonló ügyelaol varl szo, tehát tegye avizsgźiat
ttrgyâvtĺ azt az ügyletet is. Ugyanaz l.rlrtént, mindkét esetben lakások értékesítése történt,
lakhatatlan, egy részük már elbontásra kerĹilt és miután târsashâzakól van szo, ezértnem üľes
ingatlanként, hanem lakásként lettek eladva. Ami megjelent egyébként az Újpesti
Hírmondóbar\ az hazugság, ami miatt többedmagával feţelentést fog tenni. Csak Szabó
Attiláľól nem tudják, hogy kicsoda, úgyhogy akkor valószínűleg ismeretlen tettes ellen tesz
feljelentést.

Baľtók Béla
Köszonti az ülésen megjelent Polgármester urat és üdvözli azt abuzgalmat, amivel aközel tiz
éves események után fontos tények felderítésérebiztaţa az egész Hivatalt. Egy ma megjelent
cikk címét olvassa fel'' Itt a vallomás e1y az onkormányzattal szerzódésben ál1ó cég Trippon
hźzttĺak felújításával Íizethetett a sokmilliós megbízásert"' Ez egy cím, kérdezi Polgármester
urat, ezzel kapcsolatosan tervez-e bármilyen vizsgâlatot az Önkorm tnyzat?
Déľi Tibor
Tekintettel arĺa, hogy gyakorlatilag semmilyen bizoĺýték nincsen semmire, addig nem tud
elrendelni semmilyen vizsgtůatot ezzel kapcsolatban.

Baľtók Béla
A másik üggyel kapcsolatban milyen bizonyíték van?

Déľi Tiboľ
Hát elég sok van, hogyha jól emlékszik, a tegnapi napon' ahogy azt az előterjesztés már jelezte'
27 -én, tehát pénteken jelent meg a cikk, hétfon azonnal adatokat kért a lebonyolító cégtől. Most
ezek egy része mźr rendelkezésre áll, és ez alapjźn űgy gondolja, hogy indokolt ennek a
vizsgálatnak a lefolyatása. Tekintettel ana, hogy nem volt tudomásunk aZ ezen ingatlanok
értékesítésekor fennálló körülményekľől, ezért most úgy gondolják, hogy a beérkezett
információk alapjan szükséges egy vizsgźiat a lefolýatása, ezért sziletett ez a hatttrozati
javaslat. Baľtók Béla kérdéséľe válaszolva elmondja, hogy feltételezések vannak, elnézést kér,
de nem arľa tud vizsgálatot indítani.
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Baľtĺĺk Béla
Egy cikk a|apjźln kért be adatokat, itt is megjelent egy cikk, kért-e be adatokat?

Déri Tibor
Megkéľdezi, miért kérjen be adatokat?

Bartĺók Béla
U gy anazzal a logikával.

Déľi Tiboľ
Azt mondja, beszéljtink őszintén ezekről a dolgokľól, ez, amit Önök végeznek és az elmúlt
időszakban csinálnak kampány címszóval, minden vtĺrakozźst alulmúlt, teljesen indokolatlan
hâzkutatźsok' fenyegetőzések, az,hogy róla mit írnak, az sztmźĺta alapvetően nem érdekes, de
ezek a dolgok gyakorlatilag mindennaposak voltak. Az, hogy a NAV egyszeľ eljott az
alpolgármesterhez htĺzkutatást végezni, az mondva csinált indokok alap1źn töľtént. onok, a
Fidesz, a kormánysajtó ugye ott a hźttérben költségvetési csalást emlegettek, azt egy
magánszemély nem tudja elkövetni, a házÎe|újitást magánszemély részérę végezték.
Magánszemély költségvętési csalást nem tud elkövetni, ő azzal, hogy kiťlzeti a szâmla
ellenéľtékét, azzal egy időben az tfétt is kifizeti'
Bartĺík Béla
Ezmâr a bírósági ítélet, va1y a saját véleményét mondja?

Déľi Tibor
Most a saját véleményét mondja, nem érintettje az ügynek, de ezt így gondolja.

Czinke Sára
A mai cikket még nem volt ideje olvasni, de azt gondolja, hogy az egy kampánýevékenység,
arni az Alpolgáľmester Úr köľül folyik, ezviszont egy önkormányzativagyont érintő tisy, ami
a sajtó tudomásáľa jutott. Az,hogy ezzel a Fidesz sajtó nem foglalkozik , az elég szomoru, azt
gondolja, a Bizottságnak azzal kell foglalkoznia,hogy az Önkormányzat meg lett, vagy nem
lett megkárosítva.

NasY István
Megkérdezi Polgármester úrtól, hogy kampányról beszél-e, ma megírta egy Facebook
b,ejegyzésben, 

',hogy ezt a Îajta hazug, râgalmaző, másokat lejtĺratő kampáný te hoztad be
Újpestpolitikaiközéletébe2019-ben. IJgyhazuďtál,mint avízfolyâs."Ezażelsomegjegyzése,
a második megtregyzése, itt éľtelmes emberek ülnek, nem olyanok' akik nem értik megazt,hogy
a NAV egyébként nyomozó hatóság, azîem olyan szervezet, akik csak úgy kimennek, alap és
gyanú nélkül, természetesen fenntaľtva azt is, hogy Trippon Norbeľt źńatlan. De lehetséges,
hogy ott keľestek esetleg bizoĺyitékot, amit, mint kideľült, Trippon Norbert át is adott nekik
kéľésre. Amiről te itt beszéltél polgármesterként egy ügyben, azzal akozbizaIom elvét séľtetted
egy hivatallal szemben, egy olyan hivatallal szemben, aminek pont az a dolga, hogy a
törvénýelen ügyeket feltárja. De ha úgy gondolod, hogy ezeket azigyeket nem csak politikai
célból akarod felhasználni, politikai kampány céljźra, akkor egyet tehetsz, feljelentést tehetsz
ezekben az ügyekben, a Bizottság nem fogja tudni eldönteni, hogy ott mi és hogy töľtént. Sok
mindenben nem tudott egyébként ez a Bizottság dönteni, azt hiszi, hogy ęnnek így semmi
értelme. Azt gondolj a, ez egy nagyon rossz iľány,ha"aNorbeľt és te is kampányházkutatással
jöttök''. Azt hallotta' nem látta, mintha rá vallott volna valaki, azért ęzmár 

',necces''. 
Ha valakit

érdekel, annak különórát tart az Önkormányzatntitörtént dolgokľól. Egyébként szavazzvnk a
József Attila76-78-ről és vegyük ide a SZIN_KER Kft. ügyét.

Rácz Noľbeľt
Aki úgy gondolja, hogy a három ügyet...



Déľi Tĺboľ
Azt mondja, hogy most itt két módosító javaslat van, de a Fľakcióvezętő ur külön vagy egybe
szęľetné ezelçől a szavazâst?

Nagv István
Egybe a háromról.

Déľi Tĺboľ
Mivel módosító javaslatľól van szó...

Naw István
Fogadja be az ęlőterjesztő...

Rácz Noľbeľt
Azt mondja' nem fogadja be alapjavaslatként a módosító javaslatot.

Tabb en b e s zélnek e gys zerr e.

Rácz Noľbeľt
Szavazâsra teszi fel Nagy István módosító javaslatât, miszerint a Gazdasági és Tulajdonosi
Bizottság szavazzorL a Józsęf Attila utca 76-78-ről és vegyük ide a SZIN-KER Kft. ügyét.

36 12024. ry. 28.) GB határozzt
Budapest Főváros IV. keľülęt Újpest onkormányzat Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságaűgy
dönt, hogy Nagy István módosító javaslatát, miszerint ,,a Gazdasttgi és Tulajdonosi Bízottság
szavazzon a József Attila utca 76-78-rol és vegyük ide a SZIN-KER Kft' ügyét'' 5 igen, 10 nem
szav azattal elutasítj a.

Rácz Norbeľt
S zav aztst a te s zi fel az er edęti hattlr o z ati j avasl ato t.

Budapest Főváľos Iv. keľület Újpest Onkoľmányzat Gazdasági és Tulajdonosi
Bizottságának 37 ĺ2024. (Y . 28.\ határozata a Ptiltenberg Eľnő utca lL_Mátyás tér 3., az
Eľkel Gyula utca 28. fszt.l-4., valamint a Béla u. 13. szálm a|ztti ingatlanok éľtékesítése
tárgyá.}.an

Budapest Fováros IV. keľület Újpest onkormányzat Gazđasági és Tulajdonosi Bizottsága
1' a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatavagyonáľól és a vagyonelemek feletti
tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 48l20I2. (XI. 30.) önkormányzati ręndeletę (a
továbbiakban: Vagyonrendelet) 67-7I.Ş-ai alapján a Polgármestet 2024. május 2]. és 2024.
május 28. napjtln a tulajdonosi jogkörében kezdeméĺyezett tulajdonosi ellęnőrzését jőváhagyja
a Pti|tenbeľg Eľnő utca 1l_MáĘás tér 3., az Eľkel Gyula utca 28. Íszt. |-4., valamint a
Béla u. 13. szám a|atti ingatlanok értékesítése tárgyában.

2. Îel.kérĺ a Polgármesteľt, hogy a tulajdonos ellenőľzési jogkörében az I. pont alapjćn a
szükséges intézkedéseket tegye meg, amelynek eredményérol aVagyonrendęlet 70' Ş-a alapján
a Képviselő-testületet táj ékoztassa'

Felelős: Polgármester
}latźlridő:
1. pont esetében: azonnal
2. pont esetében: avtzsgćúat befejezését kovető soron következő képviselő-testületi ülésen
Szavazâs: 10 igen (elfogadva) öt Íő nem vett részt a szavazósban
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Előteľiesztő: dľ. Tľĺppon Norbeľt alpolgáľmesteľ
Rácz Norbeľt
Ismerteti a napirendi poĺttârgyëtt, majd megadja a szőt a Bizottság tagjainak.
Bartók Béla
Azt mondja, az UY Zrt. hvaly a közszolgáltatási szerzodés keretében több, mint 600 millió
forint ťolotti kompenzációt kapott, üzemi eredménye 500 millió forint ťolött alakult,
megkérdezi ha és amennyiben aZrt. bevételeinęk a dontő hźnyaďa az újpestiektől szërmazlk,
direkt módon a lakosság és a bérlők befizetéseiből, indirekt módon a kozszolgâltattĺsi
szeru(5désből, mennyiben tekinthető az célnak, hogy ilyen hatalmas, nagyméretű nyeľeség
\eletkezzeĺ. ami összevetheto artnya1ban a közszolgâItatâsi kompenzációval? Az
onkormányzat od,aad, 600 millió forintnyi kompenzációt, majd ebből soo -ĺtĺo foľint
eredmény keletkezik, cél volt-e, vagy cél-e az a jovőben, hogy ezt anyercséget megtermeţe és
azuttn adófizetési kötelezettsége keletkezzęl'L. Megkéľdezi, hogy a társasági adó milyen
összegű volt' az beťlzetésre keľül-e, vagy sikeľült-e újpesti sportszervezeteknek TAo
felajánlást teljesíteni belőle. Megkéľdezi, hogy hány önkormźnyzatí béľlakás felújítása töľtént
meg, valamint, hogy az omiĺőzus hitelkapcsán itt egy polémia alakult ki az elmúlt idoszakban,
azza|kapcsolatban történt-e megkeresés az onkormënyzat felé, mi volt aľra avâIasz, illetvę a
vagyonkezelő saját hatáskorében egyeztetett-epénziĺtézetekkel a hitel kiváltásáról?
Hock Zoltńn
Az első kérdésľe vźĺlaszll elmondja, hogy a társaság kompenzáciőja 659 millió forint volt,
szeretné tájékoztatni Képviselo uľat, hogy 1 milliárd 130 millió forint volt az igénye a
társaságnak, azt a tulajdonos lefelęzte. Emlékezteti a jelenlévőket, hogy a tźrsasâg a 2,5
milliárdos hitel kamatainak 50 %-át tltvâllalta a tulajdonostő7, ez 2023. évben 130 millió
forintos teherlevételt jelentett a Város részéte.

Gál Gyorg,,né elmegy, a Bizottság 14 Jővel határozatképes
Elmondja, hogy vezérigazgatőként jobban örül annak, ha az a cég, amit vezet,nyereséges, hogy
cél-e ez, az nyi|vtĺn tulajdonosi mérlegelés kérdése, azzal egyitt, hogy ennek az eredménynók
mi legyen a sorsa. A társaság középtźlvű céţai között szerepel, hogy kompenzációt ne
igényeljen, az ĺjlzemi nyeľeségébol képes legyen fĺnanszirozni azokat a tevékenységeket,
amelyeket mint kĺjzszolgźitatő ellttt, ezt nem most hattĺroztâk el, ez nagyjából 10 éve kitűzött
cél. A táľsaság vezetőjeként abban érdekelt, hogy az nyereséges legyen, |ehet ezzeI
kapcsolatban pźrbeszédet folýatni arĺől, hogy a nyeľeséget hogyan, milyen formában
hasznâlják fel. A TAo kérdéssel kapcsolatba elmondja, felkereste az IJTE vezetőjét, TAo
támogatás nýjtását ajźlnlva, azt a vâlaszt kapta, hogy nem tudnak már több támogatást
befogadni. Jelenleg tudomása szerint egy sportegyesületet támogat a cég, ez aB|ahaĹujza
utcában működő' a 150-200 gyermek sportolási lehetőségét biztosító Haladás Spoľtegyesüiet.
Nęm rendelkezik most a pontos aďattal, de nagyjából 35-40 a felújított lakások sztlma, ha
igényli akétđezo, akkor rendelkezésére bocsátja a pontos adatokat' Elmondja' ezrLemcsak pénz
kéľdése, ez kapacittls kérdése is, ennek a logisztikáj a, a kivá,laszttts, ptĺIyâztatćĺs mind o1yan
kérdés, ami nęhezebben megy. Az elmúlt évekhezképest van előrelépés, amíg 3-4 évvel ezelőtt
nem találtak kivitelezót egy 5-6 milliós lakásfelújítźĺshoz, addig az épitoipari beruházások
átrendeződése okán érezhető egyÎajta kapacitás felszabadulás, és ennek megfe1eloen
felgyorsultak a folyamatok, 2024-ben több ilyen lakásfelújítással lehet számolní. Á hitellel
kapcsolatban elmondja, hogy a felvételkot aZ ęgy igen kedvező konstrukció volt, 2022,2023-
ig ezzel nem is volt semmi probléma, a jegybanki alapkamat, a kamatláb is alacsonyan volt,
ennek eredményeként kevęset kellett fizetni.2022-benvolt a nagy vâltozás, jelentősenmegnőtt



a kamatteher' ekkor merült fel először az a kérdés, hogy ezze| valamit kellene kezdenĹ Az
Igazgatősźlg, mint a döntéssel kapcsolatban kompetencĺźtvalnem bíľó szakmai testület ttĺrgyalt,
beszélgetett az iJ;gyről, és született egy Igazgatősźlgi hattĺrozat, amelyben felkérték ot, hogy a
tulajdonossal egyeztessen a témában. Ez 2022-ben eZ emlékei szerint 1 milliáľd 900 millió
forintnyi egyszeri tőkevisszaÍizetést jelentett volna. AzIgazgatóság határo zatźnakmérlegelését
követoen a tulajdonossal úgy döntöttek, hogy a tulajdonos nem fog ezzel a lehetőséggel élni.
Megjegyzi, hogy eĺľe szuverén joga vo\t, ez a tulajdonos kompeteĺciájtha Ártoző kérdés,
önmagában egyéb kérdéseket felvetni az is teţesen legitim, adott esetben mérlegelve a Város
pénziJ'gyi helyzetét, jövőképét, jelenét, lehet ilyen dĺjntést hozĺi. Örömmel tâjékoztatja a
Bizottságot, hogy 2024-ben jócskán l00 millió alatt lesz a kamat' Iâthatő, ahogy
konszolidálódik a gazďastlg, csĺjkken a kamat, ha minden igy marad, akkor ľeményei szerint
2025-ben a hitel nagyságához képest egy vállalható kamat lesz. Elmondja még, felkerestek más
bankokat, kedvező ajttnlatot nem kaptak, hiszen minden hitelintéZet hitelpolitikĘtú a jegybaĺ'ki
al apkamat hattr ozza me g.

Nagv István
Megkérdezi, Yezéngazgatő ilt'től, va1y valamelyik kollégájától kért-e olyan dokumentumot
bárki, akźĺrkozérdekű adatigénylés form{jźhan, aktĺr azÚjpesti Hírmondó részérőI,amelyekből
olyan dolgok olvashatók ki, amelyet egyébként megfogalmaztak. Az akérdés, hogy egyaltalân
kiment-e olyan đokumentum, amely ezeket a feltevéseket alttâmasztja. Most a napirendtől
eltér, de azzalkapcsolatban is fog majd kéľdést feltenni.
(ľĺ)bb en b e s zélne k e gls z err e)

Hock Zo|tân
Kozérdekű adatigénylés nem töľtént, tulajdonosi kérésre történt adatszoIgttltatás.

NagY István
De akkor kiadtad ennek az egész dolognak az összes dokumentumźlt. Ezért gondolta azt,hogy
ha a Jőzsef Attila 78-80-at is összehasonlításként ..'....' akkor ugye....hogy 17 lakást
elkótyavetyéltek, nem 9-et, hanem I7-et.

(Tabb en b e s zélne k e gys zerr e)

Rácz Norbert
Kéri, hogy szigoruan a számviteli beszámo\őhoz kapcsolódó kérdéseket vttr a Bizottság
tagjaitól.

Nacy István
Yezérígazgatő urhoz intézve szavait aztmonđja, annyi mindenesetre kiderül, ha visszaforgatjuk
az Önkoľmtĺnyzat működését, segítendő az Önkormtnyzat múkodését, '..45O millió forint
eľejéig nem sikerĹilt, valamilyen megfontolásból beragadt. Egyébként meg lehetett volna
oldani, ha egy kicsit többet koltünk a lakásokľa, vagy más módon, például a hiteltörlesztésre.
Komoly problémát lat.2022-ben, majd még több alkalommal is jelezték Trippon Norbertnek,
hogy ezt a hitelt vissza kellene fizetni.2022 mtrciusában az onkorm tĺnyzat szâmltĄtnmajdnem
8 milliárd forint volt. Az onkormányzatnak akkor az volt a hattĺrozott álláspontja, hogy
fonáshiánya Van' miközben egyébként a hitelfelvétel óta eltelt öt év, és emlékei szeľint a
hitelszerződés 3 év után előtĺjrlesztést engedett meg. Arról lehet vitázni, hogy akkor mi volt a
helyes döntés, arľa jźiszani, hogy majd a kamatok visszaesnek' Vagy menekülni ebből a hitelből.
Azt mondja, lehet ľossz szakmai đöntést hozni, lehet hülyének lenni, de azt már rendkívül
sérelmezi, hogy ugyanakkor a Varju Lźtszlő által fenntartott újságban megjelent cikkben
megjelenteketkészpéĺzként konyveltek el, és annak alapjtnvizsgtĺlatot indítotok. Az mi volt,
ha nem politikai tâmadâs' és akkor folyamatosan ezt éljük meg.



Rácz Noľbeľt
Megkérdezi, ezhogyaĺ jon a szëlmviteli beszámolohoz?
(Tob b en b e s z,źĺne k e gys zer r e)

NagY István
Yezérigazgató úrtól megkérdezi, jól tudja-e, hogy 2022 februtrjâban az Önkormźnyzat
forráshiányľa hivatkozva. .'

Hock Zoltőn
Forľáshiányról nincs sző, azt mondja Nagy Istvánhoz intézve a szavait, beszélgettek egymással
erľől a kérdésľől, akkor is az mondta, ez egy szakmai kérdés, ebben lehet jó is és rosszul is
dönteni, de minden eredméný meg kell vizsgálni, amikor nęm csak a kamatok, az
állampapírhozamok is elszálltak. Ha errol a kéľdésľől értelmes pârbeszédfolyik, akkor meg kell
nézni, hogy a Város eszközei abban aziďőszakban milyen portfolióban voltak, milyen hozamot
tudtak vele szemben elérni.

Farkas Istvón megérkezett, a Bizottság I5 fĺÍvel határozathlpes
Nasy István
Az onkoľmttĺyzatnakháľom állampapirja volt, mindegyik kifutó vo|t2o22-23-ban, és már alig
volt rajta kamat, ezîem volt egy Machiavelli-i szakmai döntés, tehát itt arról van szó, hogy volt
egy rossz gazdasá,gi döntés, ráadásul az onkoľmtnyzat nem is vásárolhatott tilampapilt, tehat
az|ett volna a háľom év leteltekor aracionâlis döntés, ha ęlőtöľlesztette volna a hitelt.
Rácz Norbeľt
Megköszöní atâjékoztatást, és szavaztsra teszi fel ahattnozati javaslatot

Budapest Főváľos IV. keľiilet Újpest onkormányzata Képviselő-testülete Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottságának 3812024. (v.28.\ határozata az IJY Újpesti Vagyonkezelő
Záľtkőríien Működő Részvénytáľsaság 2023. évi számviteli ttiľvény szeľĺntĺ
beszámolój ának jóváhagyásáról

Budapest Fováros IV. keľülęt Újpest onkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottság a íEy dönt, hogy

Budapest Főváros IV. kenilet Újpest onkormányzata (székhely: 1041 Budapest, István u. l4.,
törzsszttm; 735672, adőszźm: 15735614-2-4I, statisztikai számjel: t5735674-8411-321-O1;
képviseli: Déri Tibor polgármester), mint az ÍJY Újpesti Vagyonkez eIő Zartkörűen Működő
Részvénýársaság (ľövidített cégneve: IJv Zrt., székhelye: IO42 Budapest, Munkásotthon u.
66-68., cégtregyzékszttma: 01-10-042083, adőszćtma: 1080400l-4-41) alapítőja és
e gys z em él ye s tul aj do n o s a az al ábbi a|apitői hatttr o zatot ho zza:

a) Az UV Zrt. tulajdonosi jogkörében e|jźlrva elfogadja azIJY Zrt.Igazgatősaganakjelentését a
2023. évre vonatkoző ljLzleti tevékenységéről.

b) Az UV Zrt. tulajdonosi jogkörében eljźrva elfogadja az IJY Zrt. Felugyelőbizottsâgtnak
jelentését a 20Ż3. évľe vonatkoző sztlmviteli töľVény szeľinti beszámolóľól és a nyereség
felhasználásáról.

c) Az UV Zrt. tulajdonosi jogkörében eljarva azIJY Zrt.2023. évi számviteli töľvény szerinti
beszámolójźLt53.545.618 eFt eszkoz és forrásoldalonegyezőmérlegfoosszeggel és442.155 eFt
aďőzolt eľedménnyel jővâhagyja. Az adőzott eredmény az eľedménýartalékba keľül
elhelyezésre.



d) Az UV Zrt. tulajdonosi jogköľében eţárva elfogadja azIJY Zrt.2023' évi számviteli törvény
szerinti beszámolójáról készült fiiggetlen könyvvizsgálói jelentést.

e) AzUY Zrt. tulajdonosi jogköľében eljárva elfogadja azIJY Zrt.2023 ' évi éves kozszolgźůtatási
és üzleti tervének teljesüléséről szóló beszámolót.

F elelő s : P o1 gárm esteľ, a feladatkörrel rende lkezo alpol gármesteľ útj án
Határidő: azonĺa|

Felhata|mazza a polgármesteľt az alapítői hattrozat alźńrtľiâta és felkéri az IJv Zrt.
vezérigazgatőjat a jelen alapítói hatârozatban foglaltak végrehajtása érdekében a szükséges
intézkedések megtételére.

Felelős: Polgármesteľ, a feladatkönel rendelkező alpolgármesterútján
Határidő: 2024. május 31.

Szavazâs:14 igen, Ţ tartőzkodás (elfogadva)

ának
Előteľiesztő: dľ. Tľippon Noľbert alpolgáľmester

Rácz Noľbeľt
Ismerteti a napiľendi pontttltgytĺt, majd megadja a szőt a Bizottság tagjainak.

Bartók Béla
Aztkérd'ezi, azIJPP Zrt-nekvolt-e szeruodésę a SZIN-KER Építőipari Kft-vel az elmultévben?

Pető Dániel
Azt feleli, hogy nem vo\t szeruődése az UPP Zrt-nek a SZIN-KER Kft-vel.

Rácz Noľbert
S zav aztsr a te s z i fęl a hatźtr o zati j av as l ato t.

Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata Képviselő_testülete Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottságának 39t2024. (Y.28.\ hatáľozata az UPP Újpesti Pálryázati
Projektmenedzsment ZártkőrtÍen Működő Részvénytáľsaság 2023. évi számvitelĺ ttiľvény
szeľinti beszámolój ának jóváhagyásáról

Budapest Fováľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata (székhely: 1041 Budapest' István
v. I4., törzssztlm: 735672, adőszttm: 15735614-2-4I, statísztikai számjeI: 15135674-
8411-32I-01; képviseli: Déri Tibor polgáľmesteľ), mint az IJPP Újpesti Pá,lyázati
Projektmenedzsment Ztĺrtkoruen Működő Részvénýársaság (rövidített cégneve: UPP
Zrt., szé|<helye: 1042 Budapest, Szent István tér 7' b. ép.' cégegyzékszttma:01-10-
043216, adősztlma: Ţ2118445-2-4I ) alapitója és egyszemólyes tulajdonosa aZ alábbi
alapitőihattlrozatothozza:

a) Az UPP Zrt. fi|ajdonosi jogkörében eljárva elfogadja az TJPP Zrt. Igazgatóságának
j elentését a 2023 . évre vonatk oző izleti tevékenységrol.
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b) Az UPP Zrt.fiIajdonosi jogkörében eljárva elfogadja azUPP Zrt.Fe|ugyelőbizottságtnak
jelentését a2023 ' évre vonatkozo sztlmvitęli torvény szerinti beszámolóról és a nyereség
fę|hasznâlëlsáról.

c) Az UPP Ztt. tulajdonosi jogkörében eljźlrva azUPP Zrt.2023. évi számviteli törvény
szerinti beszárnolój át 179.430 eFt eszköz és forľásoldalon egyező méľlegfoösszeggel és
369 eFt adőzott eredménnyel jóváhagyja. Az adőzott eredmény az eredménytartalékba
keriil elhęlyezésre.

d) Az UPP Zrt. tu|ajdonosi jogkoľében eljárva elfogadja az UPP đ)Zrt. 2023. évi számviteli
törvény szerinti beszámolójáról és uzleti jelentéséről készült független könywizsgálói
jelentést.

2. Felhatalmazza a po|gźtrrĺesteľt az alapitői határozat a|áirtsźtra és felkéri az IJPP Zrt.
vezétigazgatőjât a jelen alapitői hatźrozatbaĺ foglaltak végrehajtása érdekében a
szükséges intézkedések megtételéľe.

Felelős : Polgármester, a feladatkörrel ľendelkező alpolgármester útján
Határidő:
1. pont vonatkozásźtban: azonnal
2. pont vonatkozásában:2024. május 31.

Szavazźs: 15 igen (elfogadva)

dľ

Rácz Noľbeľt
Ismerteti a napirendi pont tárgyát, majd megadja a szot a Bizottság tagjainak.

Baľtók Béla
Volt-e szerződése a Váľosgondnokságnak a SZIN-KER Kft-vel? A Felügyelő Bizottsági ülésen
többször felmerült a kéľdés, aZ FB többször kérte a SZIN-KER Kft-vel kapcsolatos
dokumentumokat, amelyeket a mai napig nem kapott meg. Kérdése az, hogy van valami titkolni
való ębben a szerződésben, vagy pedig hozzźférhető?

Etteľ Máľk
Azt feleli, nincs benne semmi titok.

Rácz Norbeľt
Egyéb kérdés, hozzźşzőlźts nem lévén szavazásra teszi fel ahatźĺrozati javaslatot.

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Onkoľmányzata Képviselő_testülete Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottságának 4012024. (v.28.\ határozata az Újpesti VárosgondnoĹság
Szolgáltat Koľlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli törvény szeľintĺ
beszámolój ának jóváhagyásáľóI

Budapest Főváros IV. kertilet Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottság a ugy d<int, hogy

1. BudapestFőváros IV. keľületÚjpestÖnkormányzata(székhely: 1041 Budapest,István
u. I4., torzsszttm:735672, adőszźtm: 15135674-2-4I, statisztikai szâmje|: 15735674-
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84II-321-01; képviseli: Déľi Tibor polgármester), mint az Újpesti Városgondnokság
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített elnevezése: Újpesti
Városgondnokság Kft., székhelye: 1044 Budapest, oradnau.2lA., cégtregyzékszźlma:
01-09-90717I, adőszźtma: 14512346-4-4I) alapitőja és egyszemélyes tulajdonosa aZ
alabbí alapítői hatât ozatot hozza:

a) Az Újpesti Városgondnokság Kft. tulajdonosi jogkörében eţárva elfogadja azŰjpesti
Városgondnokság Kft.2023. évikozszolgaltatási és üzleti tervének teljesüléséľol szóló
beszámolót.

b) Az Újpesti Városgondnokság Kft. tulajdonosi jogkörében eţárva elfogadja az Újpesti
Városgondnokság Kft. Felügyelobizottsźĺgźnak jelentését a 2023. évre vonatkozó
számviteli törvény szerinti beszámolóról és a nyeľeség felhaszĺźůźstrőL

c) Az Újpesti Városgondnokság Kft' tulajdonosi jogkoľé.-ben eţárva elfogadja az Újpesti
Váľosgondnokság Kft. 2023. évi évęs beszámolójáról készült független
konyvvizsgálói j elentést.

d) Az Ujpesti Városgondnokság Kft. tulajdonosi jogkörében eljárva elfogadja az Újpesti
Városgondnokság Kft.2023. évi számviteli töľvény szerinti beszámolój ât144.998 eFt
eszköz és fonásoldalon egyező mérlegfőosszeggelés 19.169 eFt adózott eredménnyel.
Az adő zott eredm ény az er ędmén5Ąartal ékb a k eľi'il elhel yez é sre.

2. Felhatalmazza a polgármestert az alapitoi hattrozat alâirárlźna és felkéri az Újpesti
Városgondnokság Kft. ügyvezetőjét a jelen alapítói hattnozatban foglaltak
végrehajtása érdekében a szükséges intézkedések megtételére.

Felelős: Polgármester, afeladatkörľelrendelkezoalpolgármesterútján
Határido:
1. pont vonatkozástlban: azoĺlnal
2' pont vonatkozás ttban: 2024. május 3 1'

Szavazâs: 10 igen, 2 ĺem,2 tartőzkodás (elfogadva) I fő nem vett részt a szavazásban

5. Javaslat az Úipesti Saitó Szolgáltató Nonpľofit Koľlátolt Felelőssésű Táľsa sáp 2023. évi

Előteriesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ

Rácz Noľbeľt
Ismerteti a napiľendi pont ttĺrgyttt, majd előterjesztői kiegészítés nem lévén megadja a szőt a
Bizottság tagsainak.

Baľtók Béla
Aztkérdezi,
- tudunk-e valamit anyomoztls állásáľól a fantom videó ügyében,
- a Sajtó Kft. nem vette-e zokon, hogy a Városgondnokság szervezóként lépett fül, és
vattacukor- és fank osztásban beelozte a Sajtó Kft.-t,
- aMozgő Mozi ügyében éľkezett-e már a nyomozó hatóságoktólmegkeresés?

Bedő Katalin
Yá'laszźlban elmondja' fantom videókľól akkor lehetne beszélni, ha nem léteznének, 108 videó
źtadásrakerült sor a nyomozőhatősttgnak, azőtasemtortént azigyben sem tanú meghallgatás,
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sem gyanúsítás. A Mozgó Mozi ügyében nem keręste a nyomozó hatóság az onkormttnyzatot,
nagyon varjâk oket, az aktákat, a belső ellenőri anyagokat előkészítették, tehát minden készen
tt|| ana, hogy azok źltaďérĺa kerüljenek a nyomoző hatóság részérę. Természetesen semmi
sértettség nincs, összehangoltan dolgoznak együtt itt Újpesten a különböző cégek.

Naw István
Azt mondja, aMozgó Mozi ügyében mâr maga a belső ellenőri jelentés is olyan elemekęt
tartalmaz, amelyek már önmagukban is megerősítik azt,hogy avtůlalkoző és azÖnkormányzat
között egyeztetés történt. Ezze| kapcsolatban felmerĹil a kérdés, hogy vajon am1kor 2020
májusában, júniusában nem volt_e akkoľa leterheltsége a Covid idején az Újpesti Sajtónak, hogy
egy ilyen rendezvéný nem tudott megrendezni? Annak ismeretében is mondja ezt, hogy
g;akorlatilag aZ ayya9l és târgyi feltételek 90 oÁ-źtt, még a szęrzodés szerint is aZ
onkormányzat, az Ujpesti Sajtó Kft. biztosította. A filmkészítéssel kapcsolatban azt mondja,
hogy az említett 108 film minősége egyesek szerint elfogadhatatlan volt, vetítésľe nem volt
alkalmas' Megjegyzi, ezek a videók egyébként sehol nem jelentek meg, ahol megjelentek, ott
pedig nem az onkormányzat, hanem valamelyik városvezető politikai marketing
tevékenységéhez tartoztak. Nem tudja, mit vizsgál a Rendőrség' lassan haladnak, alaposan
köľbejáľják az igyet, tehtlt ez nem helyes vźĺIasz, igazttből nem tudjuk, mit csinál a Rendőrség,
majd eldöntik, hogy a feljelentést tevő Szabó Balázsnak,va1y az autós mozi ügyében neki van-
e igaza. Egyelore ott tartunk, hogy van egy, kettő, három, négy városvezető, mindegyikük ellen
valami bűncselekmény miatt nyomozás folyik. '.

Rácz Noľbert
Megkérdezi, ez a napirendi pont melyikrészébezl'artoz1k?

Nasy István
Ezt csak úgy elmondja, ha nem olvassák a Facebook oldalát, komoly pľoblémák vannak, meg
a Íiad is egyébként dolgozik az Újpesti Hírmondónak, tehát ebben sincs sok téma, íľogat széţ
vastag cikkeket, ebben sincs probléma, de aztttn uttĺna majd jön az elszâmoltatás baľátom,
amikoľ qajd be kell mutatkozni a Rendőrségen Szabó Attilának. Az akérdése, hogy alkalmas
volt az Újpesti Sajtó Kft. az adott pillanatban a rcndezvény szellezésére, vagý nem volt
alkalmas?

Bedő Katalin
Előterjesztőként válaszol a kéľdésre, aMozgő mozi éľdekes módon nem volt érdekes akkor,
amikoľ Wintermantel Zsolt regntĺIâsa alatt dolgozott az Önkormányzatnak. Akkor, amikor a
jelenlegi éra alatt dogozott, akkoľ az mźĺr bűncselekmény, megjegyzi, tudomása szerint ellene
nem folyik nyomozás, kéri Képviselő Urat, ne rágalmazzon! Azt mondja, azt ctĺťolta meg a
videókkal kapcsolatban, amit Baľtók Béla alelnok úr mondott, hogy fantom videók. Nagy István
képviselő úrtól kérdezi, mllyen alapon tudja minőségileg ellenőrizni ezeket a videókat, meg
kell nézni a megtekintések számât, és azt, hogy hány újpesti állampolgárhoz jutottak el ezek a
videók, és legyenek ők a bírák és ne a Fidesz frakció. Azt gondolja, hogy pontosan a Covid
idején nagyon sok embernek segítettetek, ezeken a videókon keręsztül kommunikálva velük,
hiszen nem volt más kapcsolódási pontra lehetőségük. Kéri Képviselő urat, ne kettős mércével
mérje a teţesítméný. Azokkal az inÎormációkkal pedig, hogy ki ellen folyik nyomozás, kit
vádoltak meg, okosan kellene bánni, mert ,,eZ is feltételezésre adhat okot a mi oldalunkon''.
Megkérdezi, Tompos Márton műkritikus? Tudomása szęintpolitikus, ő hogyan...

NaeY István
,,Mert elmozdítottátok a Felügyelő Bizottság é1érő1, és tőlem tudta meg hogy kirugták''
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Déľĺ Tiboľ
Megkérdezi,2019 előtt volt báľkinek szerzĺidése a SZIN-KER Kft-vel?

Naey István
Azt mondja, nem tudja, lehet' hogy volt, ha volt, akkoľ az akérdés, hogy adott-e hamis számlćt?

Déľi Tiboľ
Meg kell to|ekérdezni.2019 előtt volt az onkormânyzatnak a SZIN-KER Kft-vel direktben
szerződése'

Czinke Sáľa
Honnan tudja Képviselő úr, hogy hamis aszźlmla?

Nasv István
Azt mondja, azt olvassa mindenhol.

Déľi Tiboľ
Volt a Kft.-nek szerződése az Önkoľmźnyzattal és a bonyolító Baľtók Béla volt.

Baľtók Béla
A Közbeszerzési Döntőbizottság elnökeként minden közbeszerzés kapcsźn az ő neve kerĹilt
bonyolítók ént az iratokľa.

Déľĺ Tiboľ
Szóval alényeg, hogy volt szerzodése' akkoľ mi is feltehetjük ugyanezeket a kérdéseket?

BaľtĺĎk Béla
Azt sztetné elmondani, bttr tudja, nem tartozik a napirendhez, és ezért el lehet venni a szőt
tőIe, azt fogadják el, hogy ez egy Önkormányzat, aközĺisség ügyeivel kellene foglalkozn i, ezek
köztörvényes bűncselekmények, amiről beszélünk, válasszuk le, fogadjuk el a hatóságok
döntését kozbizalmi elven, várjuk meg a hatóságok döntését, és utána eľősítsük akozbiza\mat
azzal, hogy elfogadjuk a döntéseket és próbáljuk Újpest....

Czinke Sáľa
Máľ kiraktátok, hogy bunozo. ..

Bedő Katalin \

Hozzźlfüzi az elhangzottakhoz, a jelenlegi ugyvezeto asszony' aki a renđezvényekórt volt
felelős, abban az iďoszakban, mivel nem voltak rendezvények, szerződésmódosítással a
Kártyairodźtnćll dolgozott, tehźlt a kéľdésre avtĺlasz az,hogy nem volt kapacitása.

Rácz Noľbeľt
Egyéb kérdés, hozzásző|źts nem lévén szavaztsta teszi fel ahatfuozati javaslatot.
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Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzat Képviselő-testülete Gazdaságĺ és
Tulajdonosi Bizottságának 41/2024. (v.28.\ határozata az Újpesti Sajtó Szolgáltató
Nonpľofit Korlátolt Felelősségíĺ Táľsaság 2023. évi számviteli ttirvény szeľinti
beszámolójának j óváhagyásáról

Budapest Főváros IV. kertilet Újpest onkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottsága ugy đönt, hogy

Budapest Főváľos IV. keľiilet Ujpest Onkoľmányzata (székhely: 1041 Budapest, István út
I4., torzssztm: 735672, adőszźlm: 15735674-2-41, statisztikai számjel: 15735674-84Íl-321-
01; képviseli: Déľi Tibor polgármester), mint az Újpesti Sajtó Szolgáltatĺó NonpľofÎt
Koľlátolt Felelősségű Táľsaság (a továbbiakban: Társaság (székhelye: 1045 Budapest,
Eľzsébet utca 8', cégsegyzékszźĺma; 01-09-935688' adószáma: 22610092-2-41) alapítója és
egyszemélyes tulajdonosa úgy dönt, hogy a Társaság tulajdonosi jogköľében eljárva jóváhagyja

a, aTttsasâg beszámol őjźlt a Táľsaság 2023. évre vonatkoző kozszolgáltatási és üzleti tervének
teljesülésérol,

b, a Társaság Felügyelőbizottságának jelentését a 2023. évľe vonatkoző szálmviteli törvény
szeľinti beszámolóról és az eredméĺy felhasználâsźlrő|,

c, a Társasâg2023. évi számviteli törvény szeľinti beszámolójźi 105.675 e Ft eszköz és
forľásoldalon egyező mérlegfoösszeggel és 7.845 e Ft adózott eredménnye|. Az adőzott
eredmény az eredménýarta|ékba kerül elhel yezésre.

2. felhatalmazza apolgźlrmestert az a|apitőihatźĺrozat altńrt.sfua és felkéľi a Társaság ügyvezetőjét
a jelen alapítói hatźtrozatban foglaltak végľehajtása érdekében a szükséges intézkedések
megtételére.

Határidő: az I. pontban foglaltak végľehajtástĺra: Azonnal
a 2. p ontb an fo gl altak vé grehaj tás źr a: 2024 . május 3 1 .

Felelős: Polgármester, a feladatkörľel rendelkező alpolgármesterútján
Szavazts'.10 igen' 5 tar1ózkodás (elfogadva)

6.
évĺ számvĺteli töľvénv szeľinti beszámolóiának ióváhapvásáľa
Előteriesztő: Bedő Katalin alpoleáľmesteľ

Rácz Noľbert
Ismerteti a napirendi ponttárgyźtţ majd kiegészítés,hozzćnzőlás, kérdés nem lévén szavazásra
teszi fel ahattrozati javaslatot.

Budapest Főváľos IV. keľület Újpest OnkoľmányzatKépvĺselő_testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottságának 4212024. (v.28.| határozata az Újpesti Kultuľális Ktizpont
Nonpľofit Koľlátolt Felelősségű Táľsaság 2023, évi számviteli tiiľvény szeľinti
beszámolójának jóváhagyásáról
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Budapest Főváros IV' kertilet Újpest onkormányzat Képviselo-testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottság a űgy dönt, hogy

1. Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata (székhely: 1041. Budapest, István út
I4., torzsszam:735672, adosztĺm 15135674-2-4I, statisztikai számjel: 15735674-84II-32I-
01; képviseli: Déri Tibor polgármester), mint az Újpesti Kultuľális Ktizpont Nonpľofit
Koľlátolt Felelősségű Táľsaság (a továbbiakban: Társaság) (székhe|ye: IO42 Budapest, István
út I7'I9., cégtregyzékszźlma: 0I-09-205II2, adőszâma: 25I9I202-2-4I) alapitőja és
egyszemélyes tulajdonosa úgy dönt, hogy a Társaság tulajdonosi jogköľében eljtrva elfogadja

_ a Társasá,gigyvezetőjének beszámolóját a Társasag2023. évre vonatkozőközszolgáltatási és
ĺizleti tervének teţ esüléséľől ;

_ a Tźrsaság Felügyelőbizottságtnak jelentését a 2023. évre vonatkoző sztlmviteli töľvény
szerinti beszámolóról és az eredmény felhasználásâről;

- a Társasâg 2023. évi számviteli törvény szeľinti beszámolóját 152.729 eFt eszköz és
forľásoldalon egyezo mérlegfoösszeggel és -7.569 eFt adózott eredménnyel. Az adőzott
eredmény az er edmén1tartalékb a kerül elhel yez é sre

2. felhatalmazza apolgtĺrmestert az alapitoihatźlrozat a|ëtirâstra és felkéri a Társaság ügyvezetójét
a jelen alapitói hattĺrozatban foglaltak végrehajtása érdekében a szüks éges intézkedések
megtételéľe.

Felelős:
Határidő:

Szavazás:

P ol gármester, a fel adatköľľel ľendelkezo alpol gármester útj án
az I. pontban foglaltak végľehajtásttra: azonnal
a 2. pontban foglaltak végrehajtásâra 2024. május 31'
15 igen (elfogadva)

Nagv István
Megjegyzi, egy beadváný intézętt a KoľmányhivataLhoz, meft aZ ügyvezető aSSZony
kinevezését pľoblémásnak tartja, elégnehéz lesz neki a beszámolőt alźlírnia, mert nem lehetett
volna az ljgyv ezető as szoný kinevezni, adminisztratív problémák vannak.

7. Javaslat díimentes kiizteľület használata irántĺ kéľelem elbíľálásáról (utcabál
megľendezése a Baiza József utcában)
Előteľiesztő: Czigleľ László alpoleármester

Rácz Noľbeľt
Ismerteti a napirendi ponttârgyźi, majd megadja a szőt az előterjesztoĺek.

Nagy István
Megkérdezi egészséges dolog-e aBajza és a Wesselényi utca sarkán utcabâItrendęzĺi?

Czieleľ László
Azt mondja, hosszú évek óta rendeznek ezeî ahelyszínen utcabált az ott lakó családok'
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Rácz Noľbert
Szavazásta teszi fel ahatfuozati javaslatot.

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Onkormányzata Képviselő-testiilete Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottságának 4312024. (Y. 28.\ határozata díjmentes ktizteľület_használati
iľánti kérelem elbírálásáľól

A Budapest Fováľos IV. kertilet Újpest ÖnkoľmányzataKépvisęlő_testületének Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottsága az előterjesztést megtźlrgyalta, és úgy dönt, hogy Konorót Katalin
kéľelmében foglaltakhozhozzźĄtĺrul, és engedélyezi a Budapest, IV. kerületBajza József utca
(Wesselényi utca és Hárfa utca közotti szakasz;Hrsz.:74972)kozterulet díjmenteshasznälatźi
2024.június I.napjźn,14:00 -22:00 közötti időszakraazalźlbbi feltételekkel:

- A köztertilet-hasznźiati engedély megszűnésével a közterület és zöldfelület eredeti
állapotának haladéktalan helyreállítása (Rendelet 37. $ (1) bekezdése).

- A környéken élők nyugalmának a szükségesnél nagyobb mértékben történő
megzavarźtsának elkerĹilése (a Budapest Fováros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő_
testületének a kozösségi együttélés alapveto szabttlyairől szóló I1l20I5. (v '29.) önkormányzati
rendelet rendelkezéseivel összhangban)

Felelős: Polgármester, a feladatkönel rendelkező Alpolgármesterútján
Hatáľidő: azoĺ'rlaI
Szavazź.s; 1 5 igen (elfogadva)

8. Javaslat a Magdi Anvus Koľlátolt Felelősséeĺĺ Táľsasáe vendéslátói előkeľtiének
közteľület_használati díi mérséklése iľánti kérelem elbíľálásáľól
Előteľiesztő: Czigleľ László alpolgáľmester

Rácz Noľbert
Ismerteti a napirendi ponttźrgyźú, majd megadja a szot az előterjesztőnek.

Czisleľ Lász(ól
Azt mondja, a kéľelmęző 2023. évľe 60, az idęi évre pedig 70 oÁ-os kedvezméný kéľt a
kérelmező. A 60 %-os kedvezméný előzőlegmegkapta, ezzel egyitt az a gond avźů|alkozőval,
hogy meglehetősen hektikus a dijfizetése. Azt gondolja, a Bizottság döntsön a kedvezmény
mértékérol, vagy egyźtltalán magźĺtől a kedvezmény adásáľőL Azt sokan tudják, hogy ez egy
nagyon kedvelt halsütöde, jó lenne a vállalkozást nem megroppantani, de azért az sem
elfogadható, hogy abérlo nęm a meghattrozott időpontokban Íizeti be a bérleti díjat'

Czinke Sáľa
Azt javasolja, hogy maximum 50 %o legyen a kedvezmény mértéke, még azt is sokallja, hiszen
rengetegen jtrnak oda, és egy uzleti vállalkozás kiteľmelheti ęzt abéľleti díjat.

Molnáľ Tĺbor
Megkérdezi, feltételheznem lehet kotni a kedvezméný?

Czieleľ László
A bérlemény kömyezetét rendben taĄa.
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Molnáľ Tiboľ
Bérleti díj fizetéshez kötött feltételre gondol.

Szécsi Péteľ
Azt mondja, jól működő vállalkozâsről Van szó, de éppen három vendéglátóhely települt a
kömyezetébe az utóbbi években, az 50 %oméltányos segĺtségnek tűnik'

Baľtĺók Béla
Azt mondja, rendre előkerülnek ezek az esetek, azt gondolja, egységes gyakoľlat kialakitásćra
lenne szükség, tehát ne a fogyasztćlsi szokások, a dontéskori ňângulat,'a szimpâtia legyen a
döntés alapja' Meg tud bármilyen kedvezméný szavazni, de annak nem jó az optikájá,l.ru u
Váľosban elterjed, hogy össze-vissza kérnek és össze-vissza kapnak kedvizménýeket-azonos
profilú, kondíciójú vállalkozások.

Rácz Noľbeľt
Az eddig bevált gyakorlat szerint az előzo évi mértéket szokták a bérlők megkapni, javasolja
ezt amegoldást itt is.

Czig|er Lászlő
Aztmondja, abérlo akérelmébeĺ7O%o-otkértatavalyi 60oÁhelyett, háľom hattrozatijavaslat
van az eloterjesztésben, egy a kérelmez ett7O Yo-os, egy 50 oń-os kedve zményrolszól, egy pedig
a kérelem elutasításáľól. Eloterjesztőként aB), az 50 %-os kedvezményrő| szőlo hatźtrozati
javaslatot ajtĺnlja a Bizottság Íigyelmébe.

Renge Zoltán
Teljesen egyetért azzal a hozzâszőlőval, aki azt a logţkát követi, hogyha a bérlő már ilyen
kedvezményt kért és kap, akkor legalább időben fizessen és ha nem, akkor a következő évben
essen el ettől a kedvezménýől.

Ozsváth Kálmán
A tavalyi évben is szó volt a feltételhez kötésről, akkor felmenilt az, hogy a bérelt helyiség
kömyezetét tartsa ľendeben a bérló.

Czig|erLászILó)
A környezetet a bérlő rendben tartja és télen sem gyrĺlik ott össze a szemét, akkor sem, amikor
azizlet nincs nyitva, az 50 o/o-os kedvezmény megadását tźmogatja, aztméIttnyosnak tartsa'

Rácz Noľbeľt
Egyéb kérdés, hozzâszőltls nem lévén szavazâsra teszi fel B), 50 %-os kedvezményrőI szőlő
hatttr o zati j avas I atot.

Budapest Főváros IV. keľület Újpest Onkoľmányzata Képviselő-testülete Gazdasági és
Tulajdonosi Bwottságálnak 4412024. (Y.28.\ határozata a Magdi Anyus Koľlátolt
Felelősségű Táľsaság vendéglátói előkeľtjének kiizteľület_használati díj mérséklése iľánti
kérelem elbíľálásáľól:

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Onkormányzata Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsźry a
kéľelmet megvizsgttlta, és úgy dönt, hogy a Magdi Anyus Korlátolt Felelősségű Társaság
(székhely: 1 152 Budapest, Illyés Gyula utca2-4. A. ép. fszt.7 .; cégsegyzékszćn: 07-09-352733;
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adőszźm 27299296-2-42; a továbbiakban: Kft.) kéľelmében foglaltakkal eltérően, a 1044
Budapest, Zsilip utca 6. szám mellett lévő' Budapest, IV. keľület 70401 hľsz.-ú közterületen
talâ|ható vendéglátói előkęrt műkodtetése céţából, a közterület-haszĺźiati dijat 50 %-os
mérséklés megá,llapítása mellett engedélyezi,2024. június L - 2024. októbeľ 31. teľjedő
időszakľa a mindenkor hatályos, a közterületek használattĺről és rendjéról szóló önkormányzati
rendelet alapjtn.

Felelős: Polgármester, a feladatköľľel rendęlkező Alpolgármester útján
Határidő: azonrlal
Szavazâs; 1 5 igen (elfogadva)

Naey István
Megtregyzi, azt gondolja, hogy az I' napirenddel kapcsolatban ktilső szakérto bevonására lesz
sziĺkség, azt javasolja,hogy aZ ne a Péter Juli Iroda legyen.

Rácz Noľbeľt
Megköszöni a jelenlévők munkáját, érdeklődését, azülést 16 ora42 perckor bezźrja.

kmf.
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Rácz Noľbeľt
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